

雪隆海南会馆(天后宫) PERSATUAN HAINAN SELANGOR & **WILAYAH PERSEKUTUAN**

2021/2024年度妇女团选举提名表格

NOMINATION PAPER FOR THE ELECTION OF THE COMMITTEE MEMBER, **WOMEN SECTION (2021/2024)**

供秘书处使用/For office use only

候选人编号: Candidate No.

(英):

护照型照片 **Passport Size Photo**

ᄱᅩᄾᄮ	1	\circ			
候洗	٨	1.0	n d		1 + 0
11 1 1 1 1	/\	()(1		LUC	

联络电话: Contact No.	(英):(E)
候选人签名: Signature of Candidate ◆ 提议人 Proposer	
提议人姓名(中): Name of Proposer (C) 身份证号码(新): I.C. No. (New) 联络电话: Contact No. 提议人签名: Signature of Proposer	(旧): (Old) 会员证号码: Membership No
◆附议人 Seconder	
附议人姓名(中): Name of Seconder (C) 身份证号码(新): I.C. No. (New) 联络电话: Contact No. 附议人签名: Signature of Seconder	(英): (E) (旧): (Old) 会员证号码: Membership No
日期: Date	时间: Time

雪隆海南会馆 2021/2024年妇女团选举条规及指南

注意事项:

- 1. 提名截止日期及时间是2022年01月19日(星期三),下午5时正,因此,提名表格必须在上述时间或之前交到本会秘书处,逾时概不受理。
- 2. 提名表格,可在办公时间向本会秘书处索取,办公时间为星期一至星期 六,9:00am至5:00pm。
- 3. 候选人、提议人和附议人的中英文姓名及新旧身份证号码及会员证号码, 必须填写齐全。
- 4. 本会选举委员会,有权拒绝资料不齐全或填写错误的提名表格。

NOTE:

- 1. The deadline for submission of nomination paper has been fixed at 5:00 pm, 19th January 2022. As such nomination paper submitted after the stipulated deadline shall not be accepted.
- 2. Nomination paper can be obtained from the secretariat during office hour from Monday to Saturday, 9:00am to 5:00pm.
- 3. The candidate, proposer & seconder shall fill in their names in English & Chinese, and their old & new I/C numbers and membership number.
- 4. The Election Committee reserves the right to reject any incomplete / incorrect nomination paper.